

2019-2020 港專全日制專上學生獎學金計劃章程

Rules for HKCT Scholarship Scheme for Full-Time Post-Secondary Students 2019-2020

為表揚學業成績傑出的學生，並推動他們繼續在本校勤奮學習，創造佳績，港專特別為以下學生設立獎學金^{#A2}，包括：
HKCT provides scholarships to students with remarkable academic achievements so as to encourage them to keep up with their satisfactory performance. The scholarships^{#A2} available for students are as follows:

A. 傑出成績獎學金 Scholarship for Excellent Academic Achievement

申請對象 Target :

1. 港專專科文憑畢業生升讀本校全日制兩年高級文憑課程；或
Graduates of HKCT Diploma for Tertiary Studies programmes who have been enrolled in any full-time 2-year Higher Diploma programme at HKCT; OR
2. 港專或其他院校毅進文憑畢業生升讀本校全日制兩年高級文憑課程；或
Graduates of Yi Jin Diploma of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time 2-year Higher Diploma programme at HKCT; OR
3. 港專或其他院校文憑畢業生升讀本校全日制兩年高級文憑課程；或
Graduates of Diploma of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time 2-year Higher Diploma programme at HKCT; OR
4. 港專或其他院校高級文憑或副學士畢業生升讀本校全日制學位課程。
Graduates of Higher Diploma or Associate Degree of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time Degree programme at HKCT.

申請資格 Eligibility :

- 全日制文憑、專科文憑、高級文憑或副學士申請者：必須在畢業成績中取得**累計平均積點 3.0 或以上**，並通過甄選；或
Applicants on full-time Diploma, Diploma for Tertiary Studies, Higher Diploma or Associate Degree: Should have an **overall GPA of 3.0 or above** and pass the selection procedure; OR
- 毅進文憑畢業生：全年成績取得**6 科 B 級或以上**，並通過甄選。
Graduates of Yi Jin Diploma: Applicants should have at least **Grade B or above in 6 subjects** in their final results and pass the selection procedure.

成功申請者，每位可獲獎學金港幣\$15,000^{#A1}，名額有限^{#A2}。

Each successful applicant will be granted a HK\$15,000^{#A1} scholarship. A limited number of scholarships are available^{#A2}.

註 Notes :

#A1 所有獎學金計劃均設甄選程序。成功申請者必須在來年修讀的課程中成功取得全科及格，並取得全年累計平均積點 1.7 或以上，全年出席率達八成或以上，及確認沒有任何未繳之學費或款項後，獎學金方可獲得發放。

All scholarships are given in accordance with a selection procedure. Successful applicants should have pass in all subjects during the coming year of study and achievement of GPA 1.7 or above, with 80% attendance rate and without outstanding fee payment.

#A2 獎學金申請名額有限，所有獎學金之資格審定及發放，以校方之評審委員會的批核為最終決定，申請人不得異議。

A limited number of scholarships are available. Assessment of applicants' eligibility and the granting of scholarship are subject to the final decision of HKCT's Selection Panel for Scholarships. Applicants' objection to the final result will not be accepted.